
Referat fra FAU-møte mandag 24.april 2023

Til stede: 1B Regine Aasheim, 1C Sigmund Andre Johansen, 2B Elisabeth Valberg, 2C
Serine Sletten, 3.trinn Liv-Ane Engelsen Grande (blå gruppe), 3.trinn André Birkeland (rød
gruppe), 3.trinn Line Torgersen, 4A Helge Mikael Landro, 4B Kristin Edvardsen Engeberg,
5A Åshild Sivertsen, 5B Mats Lekve, 5B Kristin Ferstad, 6A Anne Margrethe Bøe, 6B Laila
Håvardstun Mackay, 7B Aage Lambrechts

Fraværende: 1A Cathrine Ulveseter Lysen, 2A Tine Amalie Blom Sagstad, 2A Ina Kobi
Takle, 2B Kristine Urnes Sætre, 2C Torun Aasjord, 4A Vibeke Fjelltun, 4B Anniken Aga
Rognås, 5A Cato Bendixen, 6A Trond Bønes, 6B Ida Nipen Egeland, 7A Grethe Halleland
Tuften, 7A Oddgeir Undertun, 7B Anders Brunvold, rektor Thomas Kalfoss

Sak 14/23 Rektors kvarter
Rektor meldte forfall.

Sak 15/23 Informasjon om klassesammenslåing neste skoleår
Rektor kunne ikke stille på møte, men stiller for orientering og spørsmål på neste møte.

FAU diskutere saken om klassesammenslåing på neste års 5. og 6.trinn og ønsker å høre litt
mer om følgende punkter:

- Romstørrelse - er krav til areal pr. elev ivaretatt? Er det grupperom i tilknytning til
klasserommene, slik at det er reelt å drive gruppeundervisning?

- Hvordan er det med inneklima med så mange elever i relativt små klasserom?
- Henger sammenslåing av klasser sammen med mangel på klasserom?
- Hvordan ivaretas kravet om to lærere/voksne ved for eksempel fravær/sykdom hos

personalet?
- Det er uro i foreldregruppen på skolen rundt sammenslåing av klasser. Kommer dette

til å skje hvert år, hvem skal slås sammen og hvem skal ikke? Hva er skolens
strategi/norm fremover?

- Noen er bekymret for at elever, spesielt de som ikke utmerker seg, faller igjennom og
ikke blir sett i større klasser.

- Sammenslåing av klasser kommer brått på. Det oppleves ikke at det er kommunisert
ut at det kunne være aktuelt å slå sammen klasser, verken nå eller tidligere. Det har
heller ikke vært innom FAU. FAU mener det hadde vært klokt å høre foreldrenes
stemme før dette ble vedtatt og kommunisert ut.

Sak 16/23 Phucs Fond
På skolens Vårdag 31.mai samles det inn penger til Phucs fond. Phuc stilte på FAU-møtet
og orienterte om arbeidet og fondet. FAU synes det gjøres et godt og viktig arbeid, og stiller
seg bak å støtte dette.

Sak 17/23 17.mai
17.mai begynner å ta form. Det kommer til å bli en fin og tradisjonell 17.mai, med tog,
servering og aktiviteter på Liland skole. I år blir det salg av bonger, både på forhånd og



under selve arrangementet. Det er fint om alle i FAU kan dele 17.mais Facebookside på sine
klassesider og ellers generelt.

Sak 18/23 Orientering fra de ulike arbeidsgruppene
● FAU-leder/kasserer - kasserer legger frem et enkelt regnskap på neste møte.
● Trafikk - Trafikkgruppen jobber opp mot sykkeldagen og går i dialog med skolen rundt

dette.
● 17.mai - se over
● SFO - Ikke noe nytt
● Skoledans - Det blir skoledans 24.mai. Invitasjoner er under arbeid. Disse sendes ut

til 5. - 7.trinn via Vigilo (avklart med rektor)
● Miljø - ingen tilstede
● TV-aksjonen - Det nærmer seg kick off og gruppen jobber med å planlegge for

høstens aksjon. De har også sendt e-post til rektor for å høre hva skolen tenker rundt
faglig tilnærming i skoletid, Årets aksjon samler inn penger til Redd Barna.

Sak 19/23 Eventuelt (meld gjerne saker på forhånd)
● FAU etterlyser hvordan det jobbes videre med tema fra barnevakten på 1. - 3.trinn.
● Det spilles inn følgende saker til neste møte:

- Hvordan organisere 17.mai neste år?
- Hvilke arbeidsgrupper bør FAU ha neste år?
- Det legges frem et enkelt regnskap
- Det er ønskelig at høstens foreldremøter kommer tidlig i semesteret.

Referent: Kristin Edvardsen Engeberg

Neste FAU-møte: Tirsdag 6.juni


